
Van:
Aan: Raadsgriffie
Onderwerp: Doet Zwolle dan echt niks aan het kamertekort?
Datum: vrijdag 17 november 2023 15:51:21

Zwolle is haar naam als opleidingsstad of HBO-stad niet waardig. 

Een kamer vinden in Zwolle is moeilijker dan in Amsterdam, Groningen of Utrecht. 

Als moeder van een dochter die afgelopen september is gaan studeren in Zwolle moet me dit toch even van het hart. Met totale
verbazing en verbijstering ontdekken wij dat er geen kamers in Zwolle of omstreken beschikbaar zijn. Het ergste van alles is dat hier
ook nog eens niks aangedaan wordt. 
Met groot optimisme koos onze dochter voor een opleiding Industrieel Product Ontwerp aan Windesheim in Zwolle, met het idee op
kamers te gaan. Ze verkoos deze opleiding boven de opleiding in Groningen omdat Zwolle beter aangeschreven stond.

Het idee was om op kamers te gaan. 

Dit had geen haast maar het aantal reisuren viel toch tegen, vanuit onze woonplaats Loppersum: tussen de 3,5 en 4 uur per dag. Dus
op zoek naar een kamer. Maar wat blijkt er is een enorm kamertekort in Zwolle. Van haar klas is dan ook niemand op kamers m.u.v.
de klasgenoot waarvan de ouders een appartement hebben gekocht.  
Onze dochter vertrekt ’s morgens om 7.00 uur van huis en komt om 18.30 uur thuis. Ze gaat om 21.45 naar bed. Er blijft niet genoeg
tijd over om huiswerk te maken, de treinen zitten overvol en ook daar lukt het niet om huiswerk te maken. De opleiding maakt het
niet zoveel uit want die zeggen: “Zwolle ligt centraal en is makkelijk bereikbaar.” 
Er komen gemiddeld 3-4 kamers per maand vrij, hier reageren ongeveer 500 studenten op. En de gemeente zit er bij en kijkt ernaar?
Inmiddels zijn alle kennissen en vrienden en vrienden van vrienden ingeschakeld. Zij komen met hetzelfde antwoord. Ja, is al jaren
zo en de gemeente doet niks. 

Nu komen wij uit de provincie Groningen, ook daar is het tekort aan studentenkamers jaarlijks voer voor de journalisten. Gaat het
lukken om iedereen weer onder dak te krijgen. De gemeente Groningen regelt vaak tijdelijke huisvesting voor de studenten. En een
aantal jaren geleden zijn er voor studenten containerwoningen op diverse terreinen in de stad geplaatst en zodra het oktober is, is
iedereen altijd weer voorzien van een kamer. 
Ook in Utrecht en Amsterdam is het makkelijker een kamer te vinden. 

Ik vind dit werkelijk een blamage. Hoe kun je een ‘HBO-stad’ zijn, zonder te voorzien in kamers? Hoe kan het dat de gemeente
Zwolle hier niks aan doet? 

Ook deze brief zal wel niks meer uitmaken. Maar van mensen die niks zeggen, verandert de wereld niet. Ik had gehoopt dat de
studenten in tenten gingen wonen voor het stadhuis. Maar ze ondergaan gelaten hun lot. Stuitend en een moderne samenleving
onwaardig. 

Met vriendelijke groet,

 




